
Afdelingsbestyrelsesmøde den 29. november 2017 

 

1. Forretningsorden for afdelingsbestyrelsen godkendt og underskrevet. 

2. P-plads   
Skal vi beholde den ordning vi har nu? Ja det er vi enige om, at vi skal. Selv om der ikke er mange P-pladser, 
så er det den ordning vi forsætter med. Da det ellers vil blive offentlig P-plads for mange andre.  
 
3. Legeplads  
Det er nu fuldt etableret en god legeplads på Evigheden, som ligger lige i nærheden. Og der er ikke mange 
børn her, så der vil på nuværende tidspunkt ikke blive gjort mere ud af det.  
 
4. Eventuelt 
Duge er købt og skal nogen holde noget i selskabslokalet og er interesseret i at bruge dem, ringer man bare 
til mig, så skal jeg nok ligge dem op. De er i grå og rød i nervøs velour.  
 
Alt for denne gang 
 
Annemarie Hagendam  
 


